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§ 8 
Medborgarförslag gällande parkbänkar i Hammarby 
Sjöstad  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2023/108 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
parkbänkar i Hammarby Sjöstad. I förslaget beskrivs att 
parkbänkarna i området har flera fel och brister. Bänkarna är 
skadade, slitna och nedsuttna. Mot bakgrund av beskrivningen ovan 
föreslås att parkbänkarna rustas upp genom att aluminiumgavlarna 
behålls men att sitt- och ryggbrädor byts ut. Om detta inte är möjligt 
föreslås att bänkarna successivt byts ut mot liknande bänkar som 
passar in i miljön. 
 
Stadsdelsförvaltningen tackar för medborgarförslaget som syftar till 
att utveckla stadsmiljön i Hammarby Sjöstad. Förvaltningen 
instämmer i förslagsställarnas beskrivning att parkbänkarna i 
Hammarby Sjöstad, vars design är särskilt anpassade för stadsdelen, 
är i stort behov av underhåll. 
 
 
Förvaltningen har under de senaste åren arbetat med att få fram 
material för att kunna renovera de bänkar som är placerade på 
parkmark. Vad gäller den vanligast förkommande bänkmodellen 
”Hammarbysoffan” har förvaltningens servicegrupp börjat byta ut 
trasiga sitt- och ryggbrädor till brunimpregnerat furu för att likna 
originalet i så stor utsträckning som möjligt. Vad gäller 
bänkmodellen ”Zickla” har det sedan hösten 2022 varit möjligt att 
köpa reservdelar till denna modell. 
  
De bänkar, oavsett modell, som är i behov av underhåll kommer 
löpande renoveras under kommande år till dess att hela 
parkbänksbeståndet setts över. 
 
 
På sikt, när även bänkarnas fundament och gavlar är i behov av 
utbyte, kan förvaltningen vara tvungen att byta ut ovannämnda 
bänkmodeller till annan modell som det finns säker tillgång av på 
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marknaden och som passar in i den för Hammarby Sjöstads 
speciella karaktär. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2023/108-5 Tjänsteutlåtande 
 SÖD 2023/108-3.1 Medborgarförslag SÖD 2023.108-

1.1_Bortredigerad 
 SÖD 2023/108-3.2 Medborgarförslag SÖD 2023.108-1.2 
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